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Njupkärrsvägen- Tyresövägen

Liberalernas stödjeri grunden syftet med utvecklingsprogrammet förBollmoravägen,men vi har

synpunkter påflera av de föreslagnatrafiklösningarna.

Vi ärtacksamma föratt vårasynpunkter påtidplanen förombyggnaden av korsningen

Bollmoravägen-Njupkärrsvägenärbeaktade. Det ärviktigt att genomföradenna ombyggnad före

det att de planerade nya bostädernautmed Granitvägenärinflyttningsklara. Tillsammans med

all annan ny bebyggelse utmed färdvägenförbuss 802, genererar dessa bostäderen rejäl

trafikökninggenom denna korsning. Dåärdet av största intresse förtyresöbornaatt den

nödvändigakapacitetsökningen i korsningen redan finns påplats.

Dessvärrekommer det enligt förvaltningenändåuppståköbildningpåNjupkärrsvägenunder

rusningstrafik, dåkapaciteten trots allt inte fullt ut kommer att räckatill i den ombyggda

korsningen. Därmedärdet extra viktigt att säkerställaatt kollektivtrafiken inte behöverfastna i

dessa köer.Förde svängandebussarna pålinje 873 och 875 har man arbetat fram en lösning

som ger prioritet genom korsningen. Vi liberaler anser att det ärav störstavikt att motsvarande

åtgärderocksåvidtages förbussarna pålinje 802. Det innebäratt vi åtminstonei norrgående

riktning börha ett separat kollektivtrafikkörfältpåNjupkärrsvägenändafram till korsningen,

samt att det genomförsåtgärderföratt ävendessa bussar ska ha prioritet genom korsningen.

Närdet gällerbussterminalen förordarförvaltningen lösningenmed endast bussgata genom
centrum (alternativ l), och att man därmedbygger bort dagens bussterminal. Vi liberaler anser

att det ärriskfyllt att bygga bort dagens bussterminal, föratt i framtiden endast förlitasig på
lösningenmed bussgata genom centrum. Vi ser iställetfördelarmed förslagetatt bygga om

bussterminalen genom att separera biltrafiken frånbussarna (alternativ 2). Det ger ökad

kapacitet genom att komplettera bussterminalen med bussgata utmed Coop-parkeringen, och
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börocksåvara den mest trafiksäkra lösningen ur alla aspekter. Möjlighetenatt förlänga

bussgatan norr om Myggdalsvägenfinns givetvis även i detta alternativ. Det görlösningen

framtidssäkergenom att man kan ökakapaciteten ytterligare näroch om behov uppstår.

Vi liberaler yrkade påatt det planerade nya trafikljusreglerade övergångsställetöver

Tyresövägenvid McDonalds ersättsmed en planskild lösning, förslagsvismed en bro västerom

denna korsning, men det yrkandet föll.Det ärmycket märkligti sig att alla andra partier som är

representerade i Miljö-och samhällsbyggnadsutskottetvill genomförade omfattande planerna

påbostadsbyggande vid Bäverbäcken.Och det ärännumärkligareatt samma partier nu ocksåär

beredda att skapa ytterligare ett trafikhinder påden redan överbelastadeTyresövägen.Om

bostädernavid Bäverbäckenändåkommer att byggas, måstevi redan frånstart säkerställaatt vi

fåren planskild lösningvid denna korsning förfotgängareoch cyklister som rörsig till och från

TyresöCentrum.

Slutligen ärvi skeptiska till att förvaltningenav främstkostnadsskälföreslåratt vi ska avstå

möjlighetenatt bygga cirkulationsplatser i Bollmoravägenskorsningspunkter med både

Granängsvägenoch Tyresövägen.

Närvi pårelativt kort tid bygger mängderav nya bostäderi centrumområdetoch söderuti

Bollmora, kan vi inte samtidigt snålapåtrafiklösningarna.Vi måstesäkerställaatt

kollektivtrafiken bådekan byggas ut och ta sig fram smidigt, samtidigt som vi måstebegränsa

köbildningenförbiltrafiken och bibehållaframkomligheten och trafiksäkerhetenförfotgängare

och cyklister.
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